

Yan Chai Hospital Wong Wha San Secondary School
Application for S1 Place (2021-2022)
Application Guide

1. There will be 4 classes of Secondary One in **2021-2022** and the medium of instruction of most S1 classes will be English. Subjects offered include Chinese Language (using Putonghua as the teaching medium), English Language, Mathematics, Life & Society, History, Integrated Science, Information and Communication Technology, Music, Economics, Chinese History, Visual Art, Home Economics, Design & Technology and Physical Education.
2. Applicants have to be eligible to apply for the Secondary One Places Allocation in **2021-2022**.
3. Admission Criteria :
 - Good academic results & conduct, interview/written examination results and active participation in co-curricular activities
4. Application Procedures :
 - a. The application forms can be obtained from our general office or downloaded from our website (<http://www.ychwwsss.edu.hk>). Our office hours are 9:00 a.m. – 5:00 p.m. (Monday to Friday) & 9:30 a.m. to 12:00 noon (Saturday).
 - b. Completed application forms will be collected from **6 July to 7 July** with copies of following documents:
 - i. Secondary School Places Allocation slip & Admission slip;
 - ii. Secondary One Choice of Schools Form;
 - iii. Primary 5 & Primary 6 Report Cards (ALL Semesters)
 - c. Written test will be arranged for suitable applicants. The School will notify them about the arrangement by phone.
 - d. Successful applicants will be notified individually by phone. Applicants need not enquire about the application status.
5. The personal data collected will only be used for processing the application for S1 place.
6. For enquiries, please contact us at 2706 0477.

仁濟醫院王華湘中學

2021 - 2022學年中一候補學位申請須知

1. 本校於**2021 - 2022**學年開設四班中一。其中大部份班別均以英語為教學語言。中一級開設學科包括中國語文(以普通話授課)、英文、數學、生活與社會、歷史、綜合科學、資訊及通訊科技、音樂、經濟、中國歷史、視覺藝術、家政、設計與科技、體育。
2. 申請人必須具備 **2021 - 2022** 學年中一統一派位資格。
3. 收生準則：
 - 良好成績、操行、面試表現及課外活動表現。
4. 申請手續：
 - a. 中一候補學位申請表可於辦公時間內(星期一至五:上午九時至下午五時, 星期六:上午九時三十分至十二時)親臨本校校務處索取, 或於本校網頁下載, 本校網址: <http://www.ychwwsss.edu.hk>。
 - b. 收取申請表日期為**7月6日(二)**及**7月7日(三)**, 並請呈交下列文件:
 - i. 中學學位分配派位證及入學註冊證影印本
 - ii. 中學學位分配「中一派位選擇學校表格」影印本
 - iii. 小五及小六學校成績表副本
 - c. 各項表現合乎要求者, 會以電話通知筆試日期。
 - d. 獲取錄學生將以電話個別通知, 各申請人無須向學校查詢申請狀況。
5. 所有於申請程序中收取的個人資料, 只用於與辦理申請入學有關之事宜。
6. 如有查詢, 請致電2706 0477與本校聯絡。

仁濟醫院王華湘中學
Yan Chai Hospital Wong Wha San Secondary School
中一候補學位申請表 (2021 - 2022)
Application Form for S1 Place (2021-2022)

Applicant's
Recent Photo

相
片

第一部份 Part 1：學生資料 Applicant's Information

學生姓名 (英文)Name in English : _____ (中文)Name in Chinese : _____

身份證號碼 HK ID No. : _____ () 學生編號 STRN : _____

性別 Sex : _____ 出生日期 Date of Birth : ____ 日 DD / ____ 月 MM / ____ 年 YY 出生地點 Place of Birth : _____

住址 Address : _____

電話號碼 Tel. No. (Home) : _____ 電子郵箱 Email : _____

過去三年曾就讀學校資料 Previous Schools Attended :

年度 Year	學校名稱 Name of School	年級 Class/Form
2018 - 2019		
2019 - 2020		
2020 - 2021		

自行分配學位所選學校資料：Details of S1 Discretionary Place Application :

	學校名稱 Name of School
第一志願 (First priority)	
第二志願 (Second priority)	
獲派之學校 (School Allocated)	

曾獲校內及校外獎項 Awards attained :

特殊才能 Talents : _____

對資訊科技學習的興趣及能力 Information Technology (IT) skills :

就讀本校的兄弟姊妹姓名及班別 (如果已畢業，請註明年份)

Please provide information if the applicant has sibling studied / is studying in our school :

推薦人資料：(如適用) Referee (If any) :

姓名：_____ 所屬機構：_____ 職位：_____ 聯絡電話：_____

第二部份 Part 2：家長 / 監護人資料 Parent / Guardian Information

家長/監護人姓名 (英文)Name in English : _____ (中文)Name in Chinese : _____

與學生關係 Relationship with Applicant : _____ 電話號碼 Tel. No. (Home) : _____

手提電話 / 傳呼機號碼 Tel. No. (mobile/pager) : _____

校方專用：

經辦人：

備註：